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Raadpleegbrief 

Zaaknummer: Z/19/032925
Documentnummer: 195098
Datum: dinsdag 30 juni 2020
Onderwerp: Haalbaarheid Multifunctionele accommodatie 

Bijlage(n): Notitie: Visievorming MFA Voorschoten
Notitie: Staatssteun

Geachte Raad,

In de Raadvergadering van 14 mei heeft u het college verzocht een tweetal notities voor te 
bereiden ten behoeve van de visie en besluitvorming multifunctionele accommodatie (MFA). 
Bijgaand treft u een notitie aan ter uitwerking van spoor 1a. De notitie bevat niet alleen een 
bandbreedte van varianten, maar biedt ook een overzicht van lessen uit andere situaties en 
een overzicht van geldende beleidskaders. Tevens is een korte notitie staatssteun 
toegevoegd die een kader vormt voor de mogelijkheden om als gemeente te investeren in 
particulier eigendom. 

Bespreking van de notitie  is  in overleg met het presidium geagendeerd voor een extra 
commissievergadering op 15 juli a.s. Daarbij is ook adviesbureau Bart van de Laak aanwezig 
die in samenwerking met bureau bbn-adviseurs de opdracht uitwerkt en een korte 
presentatie zal verzorgen, waarna discussie volgt.

De materie is complex door de verdeling van publieke en private verantwoordelijkheden het 
aantal en de diversiteit van de te dienen belangen. Procesmatig is het van belang om in 
overleg met de betrokken organisaties (bibliotheek, cultuurfabriek en stichting filmtheater) 
en de private eigenaar van de Kruispuntkerk de haalbaarheidsstudie uit te werken. Voor een 
goede en zorgvuldige aanpak schat het bureau in dat meer tijd benodigd is dan 1 augustus. 
Daarom informeren we u ook over een herzien tijdschema dat er als volgt uitziet.

 raadpleging raad over functionaliteit in MFA 15 juli
 haalbaarheidsstudie klaar voor besluitvorming 30 september
 collegebehandeling 6 oktober
 commissievergadering 29 oktober
 raadsvergadering 12 november 2020  

De vragen die we aan u voorleggen zijn:
• Heeft u voldoende informatie om straks, na de uitwerking te kunnen beslissen?
• Zijn de goede varianten opgenomen in de notitie voor de verdere uitwerking?
• Zijn er inhoudelijke of procedurele wensen of aandachtspunten die u aan het college 

wil meegeven?

Wij hopen op een vruchtbare discussie die het onderzoek verder kan brengen.

Met vriendelijke groet,
het college van burgemeester en wethouders,

A. R. de Graaf, Ch. B. Aptroot,
gemeentesecretaris burgemeester


